
Referat fra møte i Horg menighetsråd  

Sted: Horg kirke 

Tid: Tirsdag 29.mars 2025 kl.19.00 

Tilstede: Eli Stølan, Anne Jøraandstad, Knut Arne Solberg, Arild Solberg, Egil Kåre Lium, 
Bodil Lefstad , Jan Tore Vespestad, Fredrik Johansen og Siv Nina Lund 

Meldt forfall: Unni Skipperø, Mai Britt B Sunnset 

 

 

Sak 30/25 - Godkjenning av innkalling. Ok 

Sak 31/25 - Godkjenning av referat fra 18.03.25. Godkjent 

Sak 32/25 - KN-aksjonen, gikk den som planlagt? Deling av roder på en litt annen måte 
neste gang.  Anita og Mai- Britt har en del punkter som de deler med oss andre på neste 
møte. 

Sak 33/25 - Facebook siden vår. Den er oppe og går. Bodil og Mai-Britt har ansvaret.  

Sak 34/25 - Gravlegater, orientering. Det blir ventet litt med selvvanningskasser, til vi ser 
hvor mange som vil fortsette. En del som har trukket seg. 

Sak 35/25 - Konfirmantarbeidet. Flott gjeng med konfirmanter. Har det greit og alle er 
fornøyde. Samtalegudstjeneste 6.mai og det jobbes mot den. 

Sak 36/25 - Økonomi, kort oppdatering. Greit. Arild vært i diskusjon med kirkekontoret 
angående konfirmantkostnaden på Mjuklia. Vi betaler ikke mer enn det vi tar inn. 
Spørsmål om å sette noen av våre penger/verdier i en annen bank i tillegg til Soknedal. 
Ble vedtatt at fondskontoen skal settes i Sparebank 1 Midt-Norge. 

Sak 37/25 - Fellesrådet, info. Eli informerte fra møte. Anne sender ut 
Delegasjonsreglement for Flå, Horg, Hølonda og Melhus. Dette er ute på høring. Vi leser 
gjennom dette og gir tilbakemelding til Eli om vi har noen merknader. 

Sak 38/25 - Dugnad 12.mai. Fredrik ønsker seg raking overalt. El avfall fra gravene tas 
av, hives i egen konteiner. Ola Solberg kommer med en konteiner til løv og torv. Kranser 
må plukkes av gravene. Grindene må settes på plass. Mat innendørs, påsmurte snitter, 
vaffel og formkake. Unni og Anne smører snitter, Bodil lager vaffel, en kake bestilles på 
hjemmet og Marit Solberg baker en kake. Oppstart dugnad kl 17.00. Kaffe og saft til 
drikke. 

Sak 39/25 - Eventuelt 



-Treene ved E6. Funnet råte i dem, men vi har ikke lov å ta dem enda. Mulig de står for 
nære veien, så det jobbes opp mot vegvesenet. Hvis treene kan stå må vi lage en plan 
for gjerde  i mot veien.  Dette gjerde kan forlenges slik at ikke de store bilene ikke får til å 
bruke parkeringa vår til natte parkering. Evt sette opp noe høyde begrensning. Vi prøver 
først å sette ned et par kom ringer med refleks som vi planter i. Arild varsler kommunen. 

- Port i hovedinngangen. Vi ser på hva som må gjøres for å få dem på plass.  

 

Møte hevet kl. 20.40 

Referent Siv Nina Lund 

 

Neste møte 3.juni kl 19.00. 

 

 

 

 


